
Protokół nr VII/2024 

z VII Sesji Rady Gminy Krzykosy  

z dnia 30 grudnia 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:55 tego samego 

dnia. 

 

W Sesji uczestniczyli radni oraz sołtysi wg załączonych list obecności oraz 

 

Pan Andrzej Janicki – Wójt Gminy Krzykosy 

Pani Jadwiga Kulka – Skarbnik Gminy 

Pan Michał Jankowiak – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

Pan Ryszard Włodarczyk – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

Pani Anna Kwaśniewska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej  

Pani Joanna Roszyk-Auguścik – p.o. Dyrektora Biblioteki Publicznej Gminy Krzykosy 

\ 

 

Porządek VII Sesji Rady Gminy Krzykosy 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku Sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krzykosy na lata 2024-2031. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krzykosy na lata 2025-2032: 

a) Przedstawienie projektu uchwały; 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Krzykosy; 

c) Przedstawienie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy 

na lata 2025-2032. 

d) Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie; 

e) Głosowanie projektu uchwały. 

7. Uchwalenie budżetu na 2025 rok: 

a) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

b) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu; 

c) Przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Gminy; 

d) Przedstawienie stanowiska Wójta w sprawie opinii i wniosków Komisji oraz w sprawie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

e) Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie; 

f) Głosowanie projektu uchwały. 

8. Składanie interpelacji i zapytań radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie Sesji.  



Do pkt. 1. 

 

Otwarcia VII Sesji dokonał Pan Jerzy Skrobiszewski  Wiceprzewodniczący Rady Gminy, który 

powitał zebranych w Sali obrad. 

 

Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi 93% ogółu 

Rady. 
 

Wobec powyższego Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

 
 

Do pkt. 2. 

 

Wiceprzewodniczący przedstawił porządek obrad. Nikt ze zgromadzonych nie miał uwag, 

wobec czego przeprowadzono głosowanie nad jego przyjęciem: 

 
Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

Do pkt. 3 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że Radni otrzymali protokół drogą elektroniczną. Nikt nie 

zgłosił uwag, wobec czego Wiceprzewodniczący zarządził głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

 



Do pkt. 4. 

Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Kulce, Skarbnik Gminy, która przedstawiła 

zmiany w budżecie. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Bernadecie Świerczewskiej, inspektor ds. rady, która 

odczytała stosowny projekt uchwały. 

Uchwała VII/54/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 

rok została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

Do pkt. 5. 

Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Kulce, Skarbnik Gminy, która przedstawiła 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy na lata 2024-2031. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Bernadecie Świerczewskiej, inspektor ds. rady, która 

odczytała stosowny projekt uchwały. 

Uchwała VII/55/2024 Rady Gminy Krzykosy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-2031 została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2024-

2031. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański, Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 



Do pkt. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krzykosy na lata 2025-2032. 

a) Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Jadwidze Kulce, która przedstawiła Wieloletnią 

Prognozę Finansową Gminy Krzykosy na lata 2025-2032. Nikt z zebranych nie miał 

pytań.  

b) Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Bernadecie Świerczewskiej, która odczytała 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Krzykosy. 

c) Pani Jadwiga Kulka przedstawiła autopoprawkę do projektu WPF. 

Radny Krzysztof Zimoch – przedstawiciele jednostki OSP Krzykosy prosili o dodatkowe środki 

na uzupełnienie wyposażenia nowego wozu bojowego. Czy te środki zostały uwzględnione 

w przyszłorocznym budżecie? Mieli je zabezpieczone już w tym, ale Pani Skarbnik 

powiedziała, że skoro nowy samochód okazał się tańszy, to rozdysponowała te środki na inne 

jednostki. Czy nasze OSP może liczyć na wnioskowane pieniądze? 

Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – na dzień dzisiejszy środki te nie są zabezpieczone 

w autopoprawce.  

Radny Krzysztof Zimoch – a kiedy w takim razie będą? 

Pani Jadwiga Kulka – w toku normalnych zmian w budżecie.  

Radny Krzysztof Zimoch – ja rozumiem, ale jednostka musi do wyjazdów być odpowiednio 

przygotowana i wyposażona. Co z tego, że będzie samochód, skoro nie spełnia warunków 

bezpieczeństwa? 

Pan Andrzej Janicki, Wójt – na spotkaniu z przedstawicielami OSP ustalili Państwo, że 

będziemy o tym rozmawiać. Jeżeli zmiany zostaną zaakceptowane przez Radę, to będziemy te 

środki zabezpieczać. 

Radny Krzysztof Zimoch – myślałem, że dziś odbywa się Sesja budżetowa, podczas której 

Rada ustala budżet. To my jesteśmy władni, jesteśmy najważniejsi przy ustalaniu budżetu, my 

głosujemy, my bierzemy na siebie odpowiedzialność. Wójt może proponować zmiany, ale my 

nie musimy się na wszystko godzić. 

Nikt więcej nie zabrał głosu, w związku z czym Wiceprzewodniczący zarządził przegłosowanie 

proponowanych autopoprawek.  

d) głosowanie nad wprowadzonymi autopoprawkami 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na lata 2025-2032. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 

 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir 

Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

e) Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Bernadecie Świerczewskiej, która odczytała 

projekt uchwały, a następnie zarządził głosowanie. Uchwała VII/56/2024 Rady Gminy 

Krzykosy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy na 

lata 2025-2032 została podjęta: 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krzykosy 

na lata 2025-2032. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, 

Sławomir Koźma, Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, 

Maciej Roszyk, Jerzy Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

 

Do pkt. 7. Uchwalenie budżetu na 2025 rok. 

a) Wiceprzewodniczący oddał głos Panu Andrzejowi Janickiemu, Wójtowi, który 

wprowadził obecnych na sali w założenia do projektu budżetu, a następnie przekazał 

głos Pani Jadwidze Kulce, która przedstawiła szczegółowo projekt budżetu na 2025 rok. 

Radny Krzysztof Zimoch – przedstawione przez Panią Skarbnik liczby są puste. Chciałbym 

wiedzieć konkretnie, co dla mnie, kolegi obok, dla Państwa będzie zrobione w poszczególnych 

miejscowościach. Jak środki rozkładają się na Krzykosy, Pięczkowo, Witowo, Solec, 

Sulęcinek. To jest dla nas najważniejsze, my żyjemy tutaj. To Rada Gminy posiada wyłączną 

kompetencję do uchwalania budżetu oraz dokonywania zmian w trakcie roku budżetowego a 

wyłączna inicjatywa uchwałodawcza przysługuje organowi wykonawczemu, czyli Panu 

Wójtowi. Może Pan Wójt powie nam konkretnie, gdzie i co będzie robione. Informacje są 

najważniejsze przed głosowaniem. Potem jest już za późno. 

Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – przedstawiałam cały projekt budżetu rozdział po rozdziale, 

paragraf po paragrafie, na Komisjach Wspólnych. Budżet nie jest dzielony na miejscowości. 

Mogę jedynie przedstawić plan wydatków inwestycyjnych: 



 

 Budowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w miejscowości Krzykosy wraz 

kolektorem przesyłowym Witowo-Krzykosy i Solec-Krzykosy. 

 Dotacje celowe na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków 

 Zakupy na stację wodociągową. 

 Budowa ul. Miłosławskiej w Pięczkowie. 

 Dokumentacja projektowa drogi w Witowie. 

 Dokumentacja projektowa ul. Krótkiej w Pięczkowie. 

 Dokumentacja projektowa ul. Leśnej w Sulęcinku. 

 Dokumentacja projektowa ul. Okrężnej w Solcu. 

 Modernizacja budynku mieszkalnego w Sulęcinku. 

 Modernizacja budynku Urzędu Gminy. 

 Cyberbezpieczna Gmina Krzykosy. 

 Dofinansowanie zakupu samochodu dla Policji. 

 Modernizacja remizy OSP w Murzynowie Leśnym. 

 Modernizacja remizy OSP w Sulęcinku. 

 Projekt budowy przedszkola w Pięczkowie. 

 Modernizacja oczyszczalni ścieków w Sulęcinku. 

 Zakup kontenera na PSZOK 

 Modernizacja skweru przy ul. Powstańców Wielkopolskich 

 Modernizacja oświetlenia na terenie Gminy 

 Zakup lamp solarnych do miejscowości Krzykosy i Garby 

 Modernizacja amfiteatru i zagospodarowanie ternu przy świetlicy wiejskiej w Witowie. 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Garbach. 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Krzykosach 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Miąskowie 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Młodzikowie 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Pięczkowie 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Krzykosach 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Sulęcinku 

 Modernizacja świetlicy wiejskiej w Witowie 

 Modernizacja boiska wiejskiego w Solcu 

 Zakup urządzeń na plac zabaw w Solcu 

 Zakup urządzeń na plac zabaw w Pięczkowie 

 

Tak przedstawiają się wydatki inwestycyjne, wydatki bieżące przeznaczone są na realizację 

tych zadań, które realizowaliśmy do tej pory, tj. utrzymanie wodociągów i kanalizacji, 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, system oświaty. 

 

Wiceprzewodniczący Rady, Jerzy Skrobiszewski – dziękuję, czy Panu Radnemu to wystarczy? 

 

Radny Krzysztof Zimoch – powiem Panu, że nie. Mam pytanie do Pana Wójta – czy ulica 

Miłosławska to taka Marszałkowska w naszej Gminie? Prawie 1.400.000,00 zł ma pójść na jej 

modernizację. Przejechałem się nią 2 razy. Ma długość jakichś 400 metrów, bo pozostała część 

leży już poza obszarem Pięczkowa. Wiem, że wybudował tam Pan sobie piękny dom, przy 

drodze w kierunku Bronisławia. Gdzie ta droga będzie się kończyła? Przed skrętem do Pana 

czy za? 

 



Pan Andrzej Janicki, Wójt – ta droga nie prowadzi do mnie, ja nawet nie jestem częstym 

uczestnikiem tej drogi, korzystam z innych dojazdów i skrótów. Pan Radny powinien mieć 

świadomość, że jest to droga gminna. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie, jeśli je 

otrzymamy, to inwestycja będzie realizowana. Modernizacja ma dotyczyć całego odcinka drogi 

aż do asfaltu w miejscowości Wygranka. Komisja Rozwoju poprzedniej kadencji zdecydowała 

o przystąpieniu do realizacji tego projektu a warunkiem starania się o dofinansowanie było 

posiadanie projektu i pozwolenia na budowę, co udało się pozyskać. Droga ma służyć przede 

wszystkim mieszkańcom Pięczkowa, Orzechowa, Wiosny i Wygranki, którzy codziennie z niej 

korzystają dojeżdżając do pracy, a młodzież do szkoły w Pięczkowie. Jeśli chodzi o inne 

inwestycje to wszystko jest omawiane na Komisjach. Pan Radny jest tylko w jednej, więc może 

pewne kwestie go omijają. Proponuję złożyć akces do innych Komisji. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – są jeszcze tak zwane Komisje Wspólne, nie muszę uczestniczyć 

w 10 Komisjach i nie otwierać buzi. Ja chcę działać konkretnie. Proszę zwrócić uwagę, że 

mieszkańcy ulic Słonecznej, Strażackiej, Dolnej czy Sportowej w Krzykosach już 50 lat 

mieszkają przy żużlu. Dlaczego ich prośby o modernizację nawierzchni nie zostaną 

uwzględnione? W czasie deszczu Gmina chyba powinna sfinansować im kalosze. Nie róbmy 

w jednej miejscowości Ameryki a w innej zostajemy przy Uzbekistanie. Co do projektów dróg 

to wiemy już o Leśnej czy Krótkiej, ale której drogi ma dotyczyć remont drogi w Witowie? 

 

Radna Irena Gorzelańczyk-Ryś – proszę o informację, bo być może to przeoczyłam, ale czy 

OSP Krzykosy dostanie jakąś pomoc na rozpoczęcie budowy nowej remizy? 

 

Radna Małgorzata Pankowska – czy środki dla OSP Sulęcinek, o których mówiliśmy zostały 

zabezpieczone? 

 

Radny Krzysztof Zimoch – Panie Wójcie, proszę się na mnie nie obrażać. Ja myślę, co mówię. 

Ja nie każę Panu wybierać drogi, którą jeździ Pan do pracy, często zresztą jeździ Pan koło mnie. 

Najważniejsza jest jawność, a nie że ja się dowiedziałem o projekcie z  gazety Średzkiej. 

Wyrzuca mi Pan, że nie biorę udziału w posiedzeniach Komisji. Ja prosiłem Pana 

Przewodniczącego Komisji, której jestem członkiem, żebyśmy wyjechali w teren, sprawdzili, 

które drogi są priorytetem do wyremontowania. Mieszkam w tej Gminie 41 lat i dziękuję Bogu, 

że ul. Szkolna została wyasfaltowana. Wcale się nie dziwię ludziom, że się oburzają. W tym 

projekcie budżetu 1,5mln idzie na jedną drogę a reszta tylko na projekty. A co jest 

najważniejsze dla Gminy? Drogi, woda, kanalizacja. Resztę możemy sobie robić powoli. 

 

Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – w projekcie nie ma środków na budowę remizy, 

rozmawialiśmy o tym. Jeśli chodzi o drogę w Witowie to też mamy ją wyznaczoną, tyle, że nie 

ma on nazwy. 

 

Pan Andrzej Janicki, Wójt – przeznaczyliśmy środki na dokumentację projektowa, ale nadal 

trwają rozmowy, której dokładnie drogi ma to dotyczyć. Pragnę jeszcze zauważyć, że ponad 10 

mln zł jest w przyszłorocznym budżecie przeznaczone na budowę kanalizacji w Krzykosach 

oraz łączniki. Możemy każdą propozycję szczegółowo argumentować, ale uważam, że nie ma 

takiej potrzeby. Cysto staramy się pozyskać takie środki, które są akurat dostępne, mimo że 

może nam to burzyć harmonogram działań. Wkrótce zamierzamy złożyć kolejny wniosek na 

5 mln. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – Panie Wójcie, nie idźmy tą drogą, ja nic Panu nie zarzucam. Była 

inwestycja za ponad 40 mln w Witowie i Pięczkowie, teraz kolejna za 1,5 mln. Róbmy 

wszędzie, nie tylko w jednej miejscowości. 

 



Wiceprzewodniczący Rady, Jerzy Skrobiszewski – myślę, że wyczerpaliśmy temat, 

przechodzimy do odczytania opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Radny Krzysztof Zimoch – nigdzie się nie spieszymy, Państwo pozwolą. My nie musimy dziś 

wcale uchwalić budżetu. Jest wskazane, żeby budżet był uchwalony do 31 grudnia, ale nic nie 

stoi na przeszkodzie, aby był to 31 stycznia. Zastanówmy się, można wprowadzić jeszcze jakieś 

poprawki. Ja chcę tylko móc patrzeć w oczy moim wyborcom, chcę, żeby ulice Słoneczna, 

Kręta i inne były ulicami asfaltowymi. Dla mnie nie było informacji o podziale budżetu, Wójt 

powinien nas wcześniej poinformować. Co z tego, że pewne decyzje zapadły w poprzedniej 

kadencji, Teraz głosować będziemy my. 

b) Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Bernadecie Świerczewskiej, która odczytała 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu Gminy Krzykosy na rok 

2025. 

c) Wiceprzewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy 

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji: 

- Radny Karol Tomaszewski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – opinia pozytywna. 

- Radny Sławomir Koźma, Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej – opinia 

pozytywna. 

- Radny Maciej Roszyk, Przewodniczący Komisji Rozwoju Gminy, Rolnictwa i Ekologii – 

opinia pozytywna 

- Radna Urszula Chojnacka, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – opinia pozytywna. 

d) Wiceprzewodniczący oddał głos Pani Skarbnik, która przedstawiła autopoprawki do 

budżetu. 

e) Wiceprzewodniczący zaprosił do dyskusji a następnie zarządził przegłosowanie 

autopoprawek do budżetu. 

Radny Krzysztof Zimoch – Pani Skarbnik mówiła, że w 2025 roku system gospodarki 

odpadami będzie się samofinansował – wpływy będą takie same jak wydatki, prawda? A jak 

wyglądała sytuacja w 2024 roku? Jakie są zaległości w opłatach za odbiór odpadów, w opłatach 

za kanalizację i wodę? 

Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – rok 2024 jeszcze nie został zamknięty, dlatego nie jesteśmy w 

stanie powiedzieć dokładnie. Zaległości zostaną przedstawione w sprawozdaniu z wykonania 

budżetu. 

Radny Krzysztof Zimoch – są to dość duże kwoty, 140 czy 170 tys. zł. Poczytałem sobie nieco 

na ten temat i tak, 25 stycznia tego roku weszło nowe prawo dające Wójtowi możliwość 

stosowania wszelkich środków egzekucyjnych z wyjątkiem egzekucji nieruchomości. 170 tys. 

zł nie leży na ulicy. Niektórzy ludzie uczciwie płacą, a cwaniaki nie płacą. Proszę uczciwie 

powiedzieć, co Gmina zrobiła takiemu przykładowemu obywatelowi, który nie płaci za wodę. 

Czy został mu odcięty dostęp do wody? Po dwóch upomnieniach organ ma prawo odłączyć 

wodę. 



Pani Jadwiga Kulka, Skarbnik – powtórzę to, o czym rozmawialiśmy. Gmina stosuje wszystkie 

możliwe, przewidziane ustawą środki egzekucyjne. To nie są środki dobrowolne. 

Wiceprzewodniczący zarządził przegłosowanie autopoprawek. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki do projektu budżetu na 2025 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

f) Wiceprzewodniczący poprosił Panią Bernadetę Świerczewską o odczytanie 

ostatecznego projektu uchwały a następnie zarządził głosowanie. Uchwała VII/57/2024 

Rady Gminy Krzykosy w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok została podjęta: 

 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1 WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Urszula Chojnacka, Irena Gorzelańczyk-Ryś, Wojciech Kłopocki, Mirosław Kozubski, Sławomir Koźma, 

Krystyna Lis, Patrycja Mendyka, Małgorzata Pankowska, Michał Prusak, Maciej Roszyk, Jerzy 

Skrobiszewski, Karol Tomaszewski, Adam Ziemiański 

 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Zimoch 

 

NIEOBECNY (1) 

Krzysztof Jankowiak 

 

Do pkt. 8. 

Wiceprzewodniczący stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie Radnego. 

 

Do pkt. 9. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że otrzymał pismo mieszkańców Murzynowca Leśnego 

z prośbą o odczytanie go na Sesji Rady Gminy dotyczące planowanej budowy drogi S-11 oraz 



niekorzystnych rozwiązań komunikacyjnych dla mieszkańców Gminy. Oddał więc głos Pani 

Bernadecie Świerczewskiej, która odczytała ww. pismo. 

Radna Małgorzata Pankowska – jaka ogólna konkluzja wynika z tej sprawy? Ma być rondo 

w Bogusławkach?  

Pan Andrzej Janicki, Wójt – ten temat już był wcześniej omawiany. W pierwotnym projekcie 

była mowa o wiaduktach i skrzyżowaniu z droga nr 15 w Miąskowie. Wystąpiliśmy wtedy 

z prośbą o utworzenie dodatkowego węzła w okolicy Bogusławek. Po wprowadzeniu węzła 

projektanci polikwidowali wiadukty, w związku z czym brak jest możliwości przejazdu przez 

Murzynowiec Leśny drogą prowadzącą z Krzykos do Murzynowa Leśnego. Wiązałoby się to 

z bardzo dużymi utrudnieniami w ruchu lokalnym. Jakiś czas temu już wystosowaliśmy pismo 

w tej sprawie. Występując o węzeł nie wnioskowaliśmy o usunięcie wiaduktów, była to 

samodzielna decyzja projektanta. Na ten moment mieszkańcy już otrzymali odpowiedź na 

swoje pismo i niestety nie ma zgody GDDKiA na powstanie wiaduktu. Do Urzędu jeszcze to 

pismo nie wpłynęło. Mam propozycję, aby zorganizować wspólne spotkanie 

z przedstawicielami Generalnej Dyrekcji i mieszkańcami, Radnymi i wtedy ten temat dokładnie 

omówić. Poza tym takie właśnie mieliśmy ustalenia z projektantami, że jeśli wprowadzą 

jakiekolwiek zmiany, to nas jako Urząd o tym poinformują, ale nic takiego nie miało miejsca. 

Radny Wojciech Kłopocki – my nawet niekoniecznie chcemy wiadukt, wystarczy tam zwykłe 

skrzyżowanie, które umożliwi komunikacje a na pewno nie jest tak kosztowne. 

Radny Krzysztof Zimoch – kiedy mieszkańcy otrzymali to pismo do wiadomości? Jest 

datowane na 19 grudnia, my otrzymaliśmy je dziś rano. Sam podpisałem petycję, ale nie jestem 

żadnym fachowcem od drogownictwa, nie miałem nawet czasu zapoznać się z tym pismem. 

Mieszkaniec Murzynowca Leśnego – czy ktoś z Państwa Radnych jest zorientowany w tej 

sprawie, która trwa już co najmniej od 2 lat? 

Radny Krzysztof Zimoch – ja dowiedziałem się o sprawie może z 1,5 miesiąca temu, kiedy 

zbieraliście podpisy. 

Następnie miała miejsce żywa dyskusja na temat konkretnych rozwiązań technicznych, 

satysfakcjonujących mieszkańców Murzynowca Leśnego. Uzgodniono, że zostanie 

zorganizowane spotkanie z przedstawicielami GDDKiA i projektantem. Należy działać szybko 

ze względu na daleko posunięte prace i zbliżający się termin wydania decyzji środowiskowej. 

Spotkanie zostanie zorganizowane po Nowym Roku. 

Radny Krzysztof Zimoch zadał pytanie Panu Ryszardowi Włodarczykowi, Dyrektorowi 

Gminnego Ośrodka Kultury – dlaczego nie było szeroko rozpowszechnionej informacji 

o obchodach rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego? 

Pan Ryszard Włodarczyk – informacje zostały przeze mnie przekazane do lokalnych gazet i na 

strony Urzędu. 

Radny Krzysztof Zimoch – udało mi się dostać bilety na „Dinozaury”, na stronie GOK-u także 

nie było to reklamowane. 

Pan Ryszard Włodarczyk – to specyficzna impreza, nie muszę drukować plakatów, a sala 

zawsze jest pełna. 



Następnie po krótkiej dyskusji Pan Wójt złożył zgromadzonym życzenia noworoczne, Radny 

Krzysztof Zimoch również. 

Do pkt. 10. 

Wobec wyczerpania porządku obraz Wiceprzewodniczący zamknął VII Sesję Rady Gminy 

Krzykosy. 

Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Krzykosy 

          Jerzy Skrobiszewski 

Przygotowała: Bernadeta Świerczewska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


